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ZAPISNIK 
 sa 3 sjednice Odbora za predškolski i 

školski odgoj i obrazovanje 
 
Prisutni:  Ivana Škopac, Neel Blaes Rocco  i Tatjana Blašković. 
Odsutni: Elvis Diminić, Eni Babić. 
 
Ostali prisutni: Borjan Batagelj, pročelnik Upravnog odjela za društvene djelatnosti. 
 
Nakon usvajanja Dnevnog reda, Ivana Škopac, predsjednica Odbora, prelazi na Dnevni red: 

1. Razmatranje nacrta i konačnog prijedloga Proračuna Grada Labina za 2020. godinu i 
projekcije za 2021. i 2022. godinu 

 

AD.1. 

Ivana Škopac, predsjednica, daje riječ Borjanu Batagelju, pročelniku Upravnog odjela za 
društvene djelatnosti za uvodno izlaganje na temu  točke Dnevnog reda vezane uz predškolski 
i školski odgoj i obrazovanje. 

Tijekom izlaganja nacrta i konačnog prijedloga Proračuna Grada Labina za 2020. godinu i 
projekcije za 2021. i 2022. godinu, Neel Blaes Rocco navodi kako joj nije jasna socijalna 
komponenta sustava stipendiranja,  te da li se govori o novom sustavu stipendiranja ili novom 
sustavu financiranja.  
Borjan Batagelj, pročelnik Upravnog odjela za društvene djelatnosti, odgovara kako je sustav 
trenutno u razradi, no kako će svakako biti usmjeren na zadovoljavanje potreba građana grada 
Labina. Ističe kako kako će se uz stipendiranje izvrsnih usmjeriti na stipendiranje potrebnih 
zanimanja za građane Labina.  
Neel Blaes Rocco postavlja pitanje da li će se pojačati komponenta za socijalno ugrožene 
građane te kako bi trebalo gradivirati primanje stipendije prema osobnim mogućnostima. 
Borjan Batagelj smatra kako će se svakako razmotriti gradiviranje te poziva Neel Blaes Rocco 
da se priključi izradi koncepta sustava stipendiranja prilikom javnog savjetovanja. Neel Blaes 
Rocco postavlja pitanje zašto Grad Labin nije odlučio finanirati udžbenike za učenike srednje 
škole, na što joj je odgovoreno od strane pročelnika za društvene djelatnosti kako se o 
navedenome može razmišljati u 2021. godini s obzirom da je novac planiran za izgradnju 
dječjeg vrtića na Vinežu te kako će se novac koji se neće utrošiti na udžbenike učenika 
osnovnih škola  zadržati u rezervi u slučaju mogućih promjena odluke od strane države RH o 
financiranju udžbenika. 
Kao rezultat diskusije definiran je slijedeći  



ZAKLJUČAK 

Članovi Odbora Tatjana Blašković i Ivana Škopac prihvaćaju Prijedlog Proračuna Grada 

Labina 2020. godinu i projekcije za 2021. i 2022. godinu, kako ga je utvrdio predlagač, 

Gradonačelnik Grada Labina, dok članica Odbora Neel Blaes Rocco ne prihvaća navedeni 

prijedlog. Navodi kako će obrazloženje o neprihvaćanju izložiti na sjednici Gradskog vijeća 

koje će se održati 19.12.2020.godine.  

GLASOVANJEM: 2 glasa „ZA““ i 1 glas „PROTIV“. 

 

PREDSJEDNICA 

Ivana Škopac v.r. 

DOSTAVITI: 

1. Ivana Škopac (IDS-HNS-HSU) 

2. Tatjana Blašković (IDS-HNS-HSU) 

3. Elvis Diminić (IDS-HNS-HSU) 

4. Eni Babić (KLGB nositelj: Silvano Vlačić) 

5. Neel  Blaes Rocco (SDP) 

6. Pismohrana. 


